



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

5th January, 2021

Government COVID-19 Directive (Further Notice 5)

Dear Members,

In response to the recent direction of the HKSAR Government, other than the implementation of “No Guest Policy”, our intensified precautionary measures against the COVID-19 will be further maintained as below until further notice from the Authority concerned on Wednesday, 20th January, 2021:

Clubhouse	Opening between 9 a.m. and 6 p.m.
Sports Facilities	Suspended
Bar facility	Suspended
Bathroom facility	Suspended
Function Rooms	Suspended
Club Restaurant	Opening between 11:30 a.m. and 6 p.m. Not more than two (2) persons at one table
Carpark	Remains unchanged

Also, we would like to remind you that anyone MUST NOT enter the Club. If:

- persons who, in the past 14 days, have been in close contact with anyone who is a confirmed COVID19 case, a probable COVID19 case and/or a suspected COVID19 case;
- persons under the HK Government’s 14-day compulsory quarantine order, or who have been in close contact with anyone under this order;
- persons who are unwell or have any flu-like symptoms.

All precautionary rules will always be alert and vigilant:

- all people staying within the precinct of the Club must wear a mask at all times (indoor and outdoors); except when eating/drinking.
- mandatory temperature screening is conducted before entry to the club.
- health & travel declaration form, must be completed before entry.

Thank you for your understanding and I hope everyone stays well during this difficult period.


Billy NG
Club Manager



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

政府的疫情指令 (更新通告 5)

各位會員：

因應香港特別行政區政府最近的指引，本會除了不接待訪客外，將繼續採取以下加強預防疫情措施，直至有關當局在 2021 年 1 月 20 日星期三另行通知：

會所	開放時間由上午 9 時至下午 6 時
所有運動設施	暫停使用
酒吧設施	暫停使用
浴室設施	暫停使用
多功能房	暫停使用
會所餐廳	營業時間由上午 11 時 30 分至下午 6 時。每桌最多 2 人
停車場	維持正常

我們謹此提醒會員，如有以下情況，請避免進入本會所：

- 在過去 14 天內曾與確認，有機會確認及/或疑似確認冠狀病毒病的任何緊密接觸者；
- 根據香港政府發出 14 天檢疫零要求的人士，或與受檢疫令影響的任何有緊密接觸者，均不可進入本會所；
- 如有身體不適或有類似流感症狀的人士。

其他防疫措施仍會繼續，時刻保持警覺，絕不鬆懈：

- 除進行飲食外，任何時刻所有在會所範圍人士包括正在運動都必須配戴口罩（室內及室外）；
- 所有進入會所的人士，必須進行強制性體溫檢測；
- 所有進入會所的人士，必須填寫健康及旅遊申報表。

敬希體諒，希望所有人都能共渡時艱、身心康泰。


會所經理
吳天生 謹啟
2021 年 1 月 5 日

